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Deanu valáštallanráđđi/Tana idrettsråd – styret 

Styremøte 15. august 2019 kl. 20 – 20.40 på 

rådhuset i Tana 

Tilstede: Synnøve Solbakk, Anne F. Smeland, Ole Thommy Boine, Kristin Seim Soini og Lise Johansen 

(vara). 

Forfall: Tom Hansen 

Saksliste:  

Sak 10/19  Utkast til fordeling av faste treningstider i flerbrukshallen og svømmehallen 2019-  
2020 – uttalelse 
 

 

Sak 10/19 Utkast til fordeling av faste treningstider i flerbrukshallen og 

svømmehallen 2019–2020 - uttalelse 

 

Som oppfølging av sak 07/19 og møtet med kommune 14. juni i år, ba vi om å få kommunens forslag 
til fordeling av faste treningstider i hallene (flerbrukshallen og svømmehallen) til uttalelse før 
beslutning. Vi har i dag mottatt epost med oversikt over mottatte søknader og forslag til fordeling. 
Forslaget til fordeling av timer på svømmehallen ble ettersendt. 
 
Vedtak:  

Idrettsrådet er veldig fornøyd med å få utkast til fordeling av de faste treningstidene på hallene til 
uttalelse, og vi foreslår dette som en fast rutine for kommende år. Vi registrerer at det iht. vedtatte 
retningslinjer av 13. juni 2019 legges opp til søknadsfrist 31. mai for kommende år, og vi regner med 
at det da legges opp til fordeling av treningstider før sommerferien, og at hallene er disponibel for 
lagene fra 15. august.  
 
På bakgrunn av innkomne søknader, har ikke idrettsrådet merknader til utkast til fordeling av faste 
treningstider i hallene for perioden 26. august 2019 til 15. juni 2020. Idrettsrådet har heller ingen 
merknader til eventuell fordeling av svømmehalltid til idrettslag fra Nesseby, så lenge dette ikke går 
på bekostning av kommunens egne idrettslag og innbyggere.  
 
 
 
 

 

 

 
 


